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dr Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wlociawek

Szanowny Panie Prezydencie !

W wyniku licznych rozrn6w z mieszkaicami naszego miasta, z\ Tacam sig z wnioskrem

o wykonanie remontu chodnika, zlokalizowanego przy ul. Rysiej na odcinku pomigdzy ul.

Wienieck4, a siedzib4 Miejskiego Przedsigbiorstwa Komunikacyjnego Sp. z o.o. we

Wloclawku.

Przedmiotowy chodnik wykorzystywany jest zar6wno przez pracownik6w Sp6lki (w

celu dotarcia do miejsca pracy)jak i pasazer6w wloclawskiej komunikacji zbiorowej maj4cych

na celu dokonanie zakupu bilet6w miesigcznych oraz j ednorazowych.

obecny stan techniczny tego chodnika w stopniu zn co'rym utrudnia bezpieczne jego

wykorzystywanie.

W zwiazku z poryzszym uprzejmie proszE o poz)tywne rczpatrzenie niniejszego

wniosku.
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